

智利 - 祕魯 - 阿根廷 - 巴西 (可加: 復活節島)
Chile - Peru - Argentina - Brazil - (Easter Island)



GW TOURS

We are professionals dedicated to elevating travel
唯有專注, 方能專業

15天南美四國 夢境之旅

15 Days Sth. America 4 Countries Dream

14 SEP 2020 出發

Prices in AUD per person (含機票和稅)

\$7888 起

Valid to 23 Jan



可加

復活節島 3日遊

+ \$1800 /人





Buenos Aires

Day 1&2 澳洲✈聖地亞哥, 智利 Australia ✈ Santiago, Chile

乘機前往智利首都聖地亞哥, 入住酒店休息。之後自然活動。

🏠 Marina Las Condes 或同級

Flight to Santiago de Chile, transit to hotel to have a rest.

Day 3 聖地亞哥-瓦爾帕萊索-聖地亞哥 Santiago-Valparaiso-Santiago

早餐後, 前往著名港口城市瓦爾帕萊索市, 它是聯合國教科文組織授予「人類遺產」的古老城市, 和旅遊城市維尼亞, 順路參觀智利著名【VALMOND 葡萄園】。【瓦爾帕萊索市區】參觀國會大廈、港口(軍港及貨港)岸邊觀看停泊在港灣的各種智利軍艦、工藝品市場、山頂觀景臺。午後返回【聖地亞哥市區】進行城市觀光遊覽, 包括總統皇宮(摩尼達宮), 希皮哥賽馬場, 總統府, 阿瑪斯廣場, 中央廣場 PROVIDENCIA 市場, 三潘市大教堂, 聖塔露西亞山丘, 克利多博山丘。乘車沿海邊觀賞太平洋風光, 上【聖母山】俯瞰都市風貌。晚餐後酒店休息。

🏠 Marina Las Condes 或同級

🕒 早 / 午 / 晚餐 B/L/D

This morning lead you to the main city of Valparaiso, which is called the 'Pacific Pearl' as it was considered one of the main Ports of commerce and cultural exchange before the channel of Panama was built. This City has been declared by UNESCO as patrimony of humanity due to its eclectic architecture and urban development. On the way to Valparaiso, stop at a wonderful winery to have some tastings. Then visit the government Palace, National Stadium. Continue to the coast and visit the beach area of Renaca and the town of Vina del Mar, known as the Garden City for its pretty parks and flower lined streets. Before back to Santiago city afternoon lunch, visit Moai at Fonck Museum. And the tour starts with a visit of the San Francisco Church built in the 16th century, the oldest architectonic expression of the capital. Afterward is a visit to the Government Palace "La Moneda", the Plaza de Armas (main square) and some national monuments such as the Cathedral, the City Hall of Santiago. The trip continues towards Santa Lucia Hill, where Pedro de Valdivia founded the city in 1541, and San Cristobal Hill. At the end of the tour, return to hotel in Santiago.

Day 4 聖地亞哥✈蓬塔阿雷納斯-納塔萊斯港 Santiago ✈ Punta Arenas - Puerto Natales

乘航機前往麥哲倫海峽畔城市蓬塔阿雷納斯。蓬塔阿雷納斯市是麥哲倫海峽的最重要的港口城市, 也是進

入南極的門戶, 20 世紀巴拿馬運河開通前曾經是通往太平洋和大西洋的必經之路。城市在 1927 年曾被命名為麥哲倫, 但到了 1938 年, 城市名稱又重新變為蓬塔阿雷納斯。即使到現在, 其獨特的地理位置亦使其之成為各國前往南極科學考察船隊的重要前進基地及後勤補給站。【登高俯瞰城市全景】與【麥哲倫海峽】。之後參觀【麥哲倫紀念碑】和【公墓】, 後前往納塔萊斯港。

🏠 Hotel Costaustralis 或同級

🕒 早 / 晚餐 B/D

Transit to Punta Arenas, the capital city of Chile's southernmost region, Magallanes and Antartica Chilena. The city was officially renamed as Magallanes in 1927, but in 1938 it was changed back to "Punta Arenas". As of 1977 Punta Arenas has been one of only two free ports in Chile. Have an overview of the city and strait of Magallanes. Then transit to Puerto Natales.

Day 5 納塔萊斯港-百內國家公園-納塔萊斯港 Puerto Natales - Torres Del Paine NP - Puerto Natales

今天參觀【百內國家公園】, 被譽為世界五大最美景色之一。雖被稱作公園, 其實是巴塔哥尼亞高原上的一片原始自然景區。內有美麗的極地風光、震撼人心的冰河、冰川、巍峨的高峰、湛藍色的湖泊、河流。還有各種巴塔哥尼亞高原上的野生動物, 例如美洲獅和羊駝等。前往神奇的【天然洞穴 Milodon Cave】, 這裡曾發現一種同名但已絕種的動物的一萬多年前的骸骨。

🏠 Hotel Costaustralis 或同級

🕒 早 / 晚餐 B/D

Today visit Torres Del Paine National Park and see amous sites, including Los Cuernos, Lago Pehoe, Salto Grande, and Lago Grey. Guaranteed to get a glimpse of some of the park's fauna. Also visit the legendary MILODON CAVE, where prehistoric fossils were found.

Day 6 納塔萊斯港-埃爾卡拉法特, 阿根廷 Puerto Natales - El Calafate, Argentina

早餐指定時間乘車進入阿根廷, 到達美麗小城埃爾卡拉法特, 是巴塔哥尼亞大陸地區最南端的省份, 是阿根廷面積佔第二位的省。擁有很長的海岸線, 亦是前往大冰川之門戶。后入住酒店休息, 自由活动。

🏠 Imago hotel & Spa 或同級

🕒 早餐 B

In the morning, you will be transferred to El Calafate, Argentina, the capital of the second largest

province of Argentina. El calafate is known for the long beautiful coastline as well as the porter to the Wonder of Glacier. Leisure time.

Day 7 埃爾卡拉法特-大冰河國家公園-佩里托莫雷諾冰川 El Calafate - Los Glaciares NP - Perito Moreno Glacier

前往觀賞冰河遊船漫遊於南美洲第三大湖【阿根廷湖】, 沿湖進入【冰河國家公園】, 這裡是南極和格陵蘭島以外最大的冰河區, 區內遍布四十七條大冰河以及二百多條小冰河, 是罕見的自然景觀, 被列入世界自然遺產。其中【莫雷諾大冰河】是世界上極少數仍在增長的冰河之一, 它形成於冰河時期, 每年前進 100 公尺, 也是人類最能親近觀賞的冰河, 而且雪山上的冰流仍不斷向前推, 冰川被推擠, 致使迫在湖邊交界處的冰塊受不住壓力, 爆開掉落湖面, 引發震天巨響, 過程壯觀震撼。

🏠 Imago hotel & Spa 或同級

🕒 早 / 午 / 晚餐 B/L/D

Then embark onto the boat to cruise on the Lake of Argentina to enter to the famous Los Glaciares National Park followed by the Perito Moreno Glacier. The Perito Moreno Glacier is recognized as the advancing glacier in the world as it keep expanding approximately 100m each year. Evening flight to Buenos Aires, the capital of Argentina.

Day 8 埃爾卡拉法特✈布宜諾斯艾利斯 El Calafate ✈ Buenos Aires

指定時間乘坐航機前往阿根廷首都布宜諾斯艾利斯(西班牙語「清新空氣」之意), 入住酒店休息。

🏠 Dazzler Maipu Hotel 或同級

🕒 早餐 B

Flight to Buenos Aires which had been known as one of the most European City in South America. Transit to hotel to have rest.

Day 9 布宜諾斯艾利斯 Buenos Aires

早餐後在【布宜諾斯艾利斯市內觀光】, 途經號稱世界最寬的【七月九日大道】, 寬約 130 公尺(超過 16 線道), 市內政府大樓、教堂、銀行、【科隆劇院(外觀)】、【五月廣場】等等。五月大道之總統辦公廳的牆壁顏色為桃色, 所以被稱為 Casa Rosada。【國會議事堂前的廣場】豎立著紀念阿根廷從西班牙獲得解放而建的紀念碑。繼往【貝隆夫人墓園】, 「貝隆夫人」曾為阿根廷政壇名人, 被荷里活導演拍攝傳奇一生。午餐後前往【La Boca 港】, 此港口是早期意大利移民到此, 房屋設計充滿歐洲藝術氣息, 沿途有咖啡店, 售賣紀念品商店, 更有藝術家在街頭繪畫,





百內國家公園
Torres Del Paine National Park



冰河國家公園
Los Glaciares National Park

探戈舞街頭表演。晚餐及欣賞阿根廷著名「聲、色、藝」精湛舞藝之【探戈舞表演】。

🏠 Dazzler Maipu Hotel 或同級

🕒 早 / 午 / 晚餐 B/L/D

The City itself is famous for the late colonial buildings. At the Plaza de Mayo, you will have the chance to view The resident's Pink House and the Metropolitan Cathedral as well as the cemetery of the first lady of Argentina. Later, the sightseeing will pass by the San Martin's Mausoleum as well as the Colon Opera House (View and Photography session from the outside). Then visit the cultural area La Boca with artistic atmosphere. In the evening, enjoy the famous Tango Show with dinner in the evening.

Day 10 布宜諾斯艾利斯 → 伊瓜蘇 (阿根廷)
Buenos Aires → Puerto Iguazú (Argentina)

早餐乘飛機前往飛往阿根廷、巴西、巴拉圭三國交界城市伊瓜蘇。今天遊覽世界七大奇景之一的【伊瓜蘇大瀑布】，遊程將令您嘆為觀止，伊瓜蘇瀑布是世界最大瀑布，亦是世界七大奇景之一，大瀑布的高度為世界第一大，它有大小 275 條瀑布，縱橫 1.5 英里，從高達 230 英尺的懸崖奔騰而下，其雄偉壯觀的氣勢令人驚嘆，且從每一處望去均是一幅絕美的圖畫。特別安排在伊瓜蘇分別進入巴西及阿根廷兩國的瀑布區，用不同的角度來欣賞這世界第一大瀑布。早餐後遊覽伊瓜蘇瀑布阿根廷側，搭乘園區小火車，前往阿根廷邊，從另一個角度來欣賞瀑布之美，清晨時分、蟲鳴鳥叫、自然野趣好不快樂。而後前往【一眼望三國公園】。伊瓜蘇河與巴拉那河 (Rio Paraná) 相交所形成的丁字形水道將土地分成了三部分，站在界碑前，可看到三國的界碑形狀相似，顏色不同，不僅劃分了國境線，也標誌著巴西、阿根廷和巴拉圭三國的友好關係。後入住酒店休息。

🏠 Pirayu Lodge Resort 或同級

🕒 早 / 晚餐 B/D

Flight to Puerto Iguazú, the border city between Argentina, Brazil, and Paraguay. Today visit Iguazu Falls Argentinian side. The torrential Iguazu River crosses the State of Paraná in Southern Brazil from East to West. A few kilometres before its junction with the Paraná River it forms one of the most splendid natural beauties of the world: Iguazu Falls. Over 2.7km long and an average flow of 1.750 m³/s, this wonder is located in a very special place: the contrast between the green of the vegetation and the dark colour of the basalt rocks with whirling waters plunging from a 72m high cliff is magical. At Iguazu there are 275 falls in all, some over 80m in height, making these cataracts wider than Victoria Falls and higher than Niagara! It should come as no surprise that UNESCO declared the region a World Heritage Site in 1986. Visit Hito Tres Fronteras, you will see the three countries at the same time.

Day 11 伊瓜蘇大瀑布 (阿根廷 - 巴西)
Iguazu Falls (Argentina-Brazil)

早餐後乘車進入巴西一側，遊覽巴西側瀑布【魔鬼的咽喉】，漫步遊覽此境之瀑布區，上上下下、彎延曲折，大小瀑布及自然野趣均各有特色。可【自費搭乘園區吉普車】穿越熱帶雨林前往伊瓜蘇河，或【自費搭乘橡皮艇】，逆流而上，直抵主瀑布正前方，洶湧澎湃的急流和氣勢萬千瀑布，驚心動魄，令人大呼過癮。入住酒店休息。

🏠 San Martin Resort 或同級

🕒 早 / 晚餐 B/D

Cross the border to Brazil in the morning, visit Devil's Throat, Brazilian side of the Falls. You can take optional tours with a jeep into the park to the Iguazu River through the rainforest, or take the rubber boat, which will flow straight up to the front of the main waterfall. The surging rapids and the imposing waterfalls are thrilling and exciting.

Day 12 伊瓜蘇大瀑布 (巴西) → 里約熱內盧
Iguazu Falls (Brazil) → Rio De Janeiro

早晨乘坐飛機飛往巴西最大港口的城市里約熱內盧。里約熱內盧的葡語意思是「一月之河」，源於 1502 年一月葡萄牙航海家抵達這個海灣，以為這裡是一條大河出口，因而以此命名。到達後，乘車上【耶穌山 Corcovado】，觀賞里約標誌雕塑——張開雙臂的【耶穌巨像】。眺望尼特羅伊跨海大橋。【乘登山吊車】登上【糖麵包山】，這山的形狀呈圓錐形，仿如法國的糖麵包而得名，是市內其中一個矚目地標，在這裡可俯瞰里約熱內盧海灣迷人景色，一望無際的大西洋尤為壯觀，亦因此贏得世界三大美港的美名。專車送返酒店休息。

🏠 Best Western Augustus Rio Copa 或同級

🕒 早 / 晚餐 B/D

Flight to the Rio De Janeiro, Brazil. Upon arrival, you will be heading to the War Museum and The Seaside Avenue followed by one of the World Wonder Christ the Redeemer. The statue was built for the memorial of independence of Brazil since 1922 which had been completed in 1931. Then follow by visiting to the Sugar Loaf by cable car. On top of the Sugar Loaf, the scene of the Rio de Janeiro is just spectacular. Later, you will be transferred to the hotel for a restful night.

Day 13 里約熱內盧市區遊 → 聖地亞哥
Rio De Janeiro City Tour → Santiago

早餐後前往遊覽世界最著名的【海灘 Copacabana】，再前往外觀名聲可以容納 20 萬人的世界最大的足球場【馬拉卡納球場】，後前往【塞勒隆台階】。從 1990 年開始，智利藝術家喬治塞勒隆用從 60 個國家蒐集來的五顏六色的瓷磚、陶片和鏡子鋪成了一條 250 級的台階，這個室外階梯連接著里約熱內盧的拉帕和聖特雷區。這座台階是來到里約非常著名的攝影景點，美國國家地理頻道、花花公子雜誌，還有許多著名音樂人如 U2、Snoop Dogg 的音樂視頻都曾在此取景。前往參觀世界第二大的【寶石中心 H.STERN】，在這裡你可觀賞到寶石製作過程。下午送往機場乘機前往智利聖地亞哥。

🕒 早 / 午餐 B/L

In the morning, you will be proceed to the Copacabana beach, then Maracana Stadium which was built for the World Cup competition in 1950 followed by visiting Escadaria Selarón, it is also known as the 'Selarón Steps', is a set of world-famous steps in Rio de Janeiro, Brazil. They are the work of Chilean-born artist Jorge Selarón who claimed it as "my tribute to the Brazilian people" finally, we visit Gremstone Museum. Then transit to airport in the afternoon, flight to Santiago De Chile.

Day 14 & 15 聖地亞哥 → 澳洲
Santiago → Australia

搭乘航班飛返澳洲，結束 15 天南美之旅。
Transfer for flight back to Australia, journey ends.



布宜諾斯艾利斯
Buenos Aires

費用包括 / Tour Fare Inclusions

- ★ LAN 航空國際往返及內陸段經濟艙機票，機場稅和燃料附加費
International and Domestic Air Tickets and tax
- ★ 4~5 星酒店;
4-5 Star Hotels;
- ★ 全程景點門票、船票
Admissions Fees, Boat Fare
- ★ 行程中註明的正餐膳食
Meals indicated in Itinerary
- ★ 空調旅遊巴士 Air-conditioned Coach
- ★ 專業中 / 英文導遊
Chinese/English-speaking Tour Guide

費用不包括 / Tour Fare Exclusions

- 單人房差: \$1500/人;
Single Supplement \$1500 pp;
- 司機導遊小費 (大小同價): 每位 US\$130/人
Tipping:; US\$130/pp;
- 簽證費: 智利 (互惠費, 乘機抵達時收取) US\$117
Visa Fee(Australian Passport):
Chile(Reciprocity Fee)US\$117
- 黃熱病預防針費用 (可諮詢家庭醫生)
Yellow Fever Vaccinations
- 旅遊保險費, 個人消費
Travel Insurance and Personal Expenses
- 因人力不可抗拒因素導致的額外費用
The extra fee costing beyond control

備註 Remarks

- ◎ 訂金每位 \$5000, 餘款於出發前 60 天付清
Deposit of \$5000pp required upon booking, remaining balance due 60 Days before departure
- ◎ 行程文字及圖片僅作參考。行程前後順序會有調整, 最終行程以本公司的確認單為準。
Words and images present in this itinerary is for reference only. Sequence of the itinerary might be adjusted, please refer to the final confirmation.
- ◎ 若遇特殊情況, 如天氣惡劣、罷工、航班取消或延誤政變等等或在非本公司能力範圍以內所能控制之情況下, 而必須將行程及住宿更改或取消任何一項旅遊節目, 本公司得依照當時情況儘量安排及全權處理
We reserve the right to modify or cancel the itinerary subject to local conditions such as weather, political issues, riots etc.
- ◎ 布里斯本 / 墨爾本 / 阿德萊德出發的客人, 附加費每位 \$300 起; 珀斯出發的客人, 附加費每位 \$550 起
Passenger who depart from Brisbane/Melbourne/Adelaide will be charged extra \$300+pp; Passenger from Perth extra \$550+pp etc.

特約旅行社 Travel Agent

相關報名詳情及旅遊細則, 請參閱「長城假期」旅遊協議書。我們保留最後更改行程及價格的權利。D.O.I.: 2 JUL, 2019
For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Great Wall Travel Tour Agreement Form. We reserve the right to change itinerary and prices without prior notice.